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Novi Pazar - Na{ obi~an momak iz kom{iluka. Na-
smejan i uvek, negde ̀ uri. Sti`e na mnogo strana i svu-
da za sobom ostavlja rezultate za po{tovanje. O njemu
se ne zna samo u ovom gradu, gde smo svi na{i i dobro
poznati. Za njega se ~ulo u zemlji Srbiji, u regionu, ali i
na dalekom zapadu. Izme|u njegovog medicinskog
znanja i stru~nosti i humanitarnog rada je nevidljiva li-
nija. E, to je dr Jasmin Nurkovi}, specijalista fizijatar.
Tek je na~eo tridesete godine ̀ ivota, a ve} je doktor me-
dicinskih nauka.

Ono {to su mnogi oku{avali, njemu polazi za rukom
- da svetsku medicinu dovede u ovaj grad. Eksperimen-
talno, dobijene su }elije hrskavice koje mogu da zame-
ne propalu hrskavicu. Iz provincije po~elo je osvajanje
medicinskog sveta, za po~etak njegovi rezultati citira-
ni su u vi{e od 160 nau~nih radova u svetu. Dr Nurko-
vi} je u svom Centru za regeneraciju i rehabilitaciju u
Novom Pazaru, okupio ekipu mladih i stru~nih ljudi,
pa se za njihove rezultate rada pro~ulo u celoj zemlji i
regionu i pacijenti sti`u sa svih strana. Za postignute
rezultate u le~enju, jedan pacijent je prokomentarisao
„Kapa dole, doktore“.

„Kapa dole, doktore“ i za ostatak pri~e. Dr Nurkovi}
ima i svoj Fond solidarnosti, koji je osnovan sa ciljem
da se pomogne pacijentima lo{eg materijalnog stanja,
da im se omogu}e besplatni pregledi i le~enje. Do sada
je Fond realizovao vi{e od 2.300 besplatnih zdravstve-
nih usluga. Najvi{e ih je pru`eno deci sa usporenim
motornim razvojem, samohranim majkama i radno
nesposobnim ili ograni~enim mogu}nostima. Fond so-
lidarnosti dr Nurkovi} sredstva obezbe|uje delom iz
dnevnih zarada Centra za regeneraciju i rehabilitaciju,
sti`u uplate od preduze}a, prijatelja, ali i biv{ih pacije-
nata. No, ovaj Fond solidarnosti svoje delovanje nije za-
dr`ao samo na besplatnim pregledima i le~enju pacije-
nata, ve} je deo sredstava izdvojio i za stipendiranje
najboljih studenata medicine iz ovog kraja. U junu ove
godine stipendije je dobilo {est budu}ih lekara koji stu-
diraju u Srbiji. Na vrata ovog mladog nau~nika i huma-
niste kucaju znani i neznani. Svima se poma`e koliko
se mo`e. Onaj momak iz na{eg kom{iluka otvorenog
srca i otvorene ruke ide dalje kroz svet nauke i putevi-
ma humanosti.

S. Novosel

Prijepolje - Agencija za licenci-
ranje ste~ajnih upravnika ponovo
je, peti put ove godine, oglasila
prodaju imovine Industrije kon-
fekcije, dugmadi i {nala „Iris“ a. d.
Prijepolje i to metodom javnog
prikupljanja ponuda. Najzna~aj-
niju imovinu „Irisa“ kao ste~aj-
nog du`nika, ~ine proizvodno po-
slovni kompleks (objekti, zalihe i
oprema) u Valterovoj ulici i pro-
dajno-magacinski i stambeni
prostor u ulici Sand`a~kih briga-
da. Procenjena vrednost je 301
milion i 985 hiljada dinara. Zain-
teresovani mogu uplatiti depozit
od ne{to vi{e od 60 miliona dina-
ra do 26. septembra. I. H. D.
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Novopazarski nau~nik i humanista dr Jasmin Nurkovi}

Kapa dole, doktore

Nau~nik i humanista:
Dr Jasmin Nurkovi}
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Prodaja imovine nekada{nje prijepoljske fabrike „Iris“

Procenjena vrednost 
oko 302 miliona dinara



Novi Pazar - Novopazarska nevladi-
na organizacija Urban-in i Inicijativa
za promene izbornog sistema „Biram
koga biram“ organizovali su jedno-
dnevnu akciju pod nazivom „Bus iz-
borne reforme 2018“. Akcija je realizo-
vana iz tri dela. Prvo su organizatori, u
centru Novog Pazara, razgovarali sa
gra|anima o zna~aju promene izbor-
nog sistema.

- Razgovarali smo za{to je va`no
da imamo narodne, a ne partijske po-
slanike, jer aktuelni proporcionalni
izborni sistem, po kojem je Srbija
jedna izborna jedinica, predvi|a gla-
sanje za liste partija, a ne direktno za
poslanike - obja{njava cilj ove aktiv-
nosti direktor Urban-ina Sead Bibe-
rovi} i dodaje da su sa Novopazarci-
ma razgovarali i drugim bitnim te-
mama za gra|ane.

Drugi deo akcije bila je debata o
unapre|enju doma}eg izbornog siste-
ma. O tome su govorili Mirsad Jusufo-
vi}, iz Gradskog ve}a Novog Pazara,
predstavnici SDA Sand`aka i Stranke
pravde i pomirenja (SPP) Ahmedin
[krijelj i Admir Muratovi} i direktor-
ka nevladine organizacije KC Damad
Zibija Dervi{halitovi} [arenkapi}. Ak-
cija je zavr{ena stand up predstavom
„Bira~ vs. Preleta~“, u kojoj igraju Ivan
Drajz i Milo{ Novakovi}. Novi Pazar je
jedan od osam gradova u Srbiji u koji-
ma gostuje „Bus izborne reforme
2018“. Podr{ku Inicijativi za promenu
izbornog sistema „Biram koga biram“
dalo je 20.000 gra|ana potpisom De-
klaracije i vi{e od 40 poslanika vlada-
ju}ih i opozicionih partija, znatan broj
eksperata za izborno pravo i predstav-
nika nevladinih organizacija. S. N. 

petak, 14. septembar 2018.II

Po~inje su|enje 
srpskom policajcu

Bijelo Polje - Pred Vi{im sudom u Bijelom Polju danas treba
da po~inje su|enje policajcu iz Srbije Vladanu Sekuli}u (35) koji se
po optu`nici tereti za poku{aj ubistva maloletnog Ro`ajca F. M. u
selu Stupa u blizini srpsko-crnogorske granice. Kako pi{u podgori~-
ke Vijesti, maloletnog F. M.. ranili su policajci Srbije dok su jurili
Idriza ̂ alakovi}a iz Tutina koji je navodno {vercovao ode}u i obu}u.
^alakovi} je ubrzo uhap{en, a njegovo vozilo navodno nije pogo-
|eno nijednim metkom. Prema optu`nici bjelopoljskog Vi{eg dr-
`avnog tu`ila{tva, Sekuli} se tereti da je kao slu`benik Direktorata
policije MUP-a Srbije pucao u pravcu automobila u kome se malo-
letnik nalazio i te{ko ga ranio. Prema saznanjima Vijesti, sudi}e mu
se za te{ko ubistvo u poku{aju. Prema Krivi~nom zakonu za to dje-
lo je predvi|ena kazna zatvora od deset godina, ali mada kada je
u pitanju poku{aj mo`e biti bla`a. 

O Bjelasici i 
\alovi}a pe}ini 

Bijelo Polje - Predsjednik Op{tine Bijelo Polje Petra Smolovi-
}a sastao se sa koordinatorima i ~lanovima radnih grupa za pra}e-

nje i koordinaciju realizacije projekata valorizicije planine Bjelasi-
ce i \alovi}a pe}ine i predstavnicima organa i preduze}a uklju~e-
nih u realizaciju ovih projekata. Analizirano je  do sada ura|eno i
dogovorene su dalje aktivnosti vezane za realizaciju ova dva zna-
~ajna projekta. Na sastanku je  nagla{en zna~aj pomenutih proje-
kata, ~iji zavr{etak }e imati ve{estruke pozitivne efekte za gra|a-
ne Bijelog Polja, posebno razvoj turizma. 

U Priboju o 
seoskim putevima

Priboj - U Priboju je odr`an radni sastanak rukovodstva op-
{tine Priboj i JP „Srbija{ume“ iz Prijepolja i Priboja, koji je za cilj
imao utvr|ivanje dinamike radova na odr`avanju i izgradnji no-
vih putnih pravaca u seoskom podru~ju. Odr`avanje postoje}ih i
pravljenje novih putnih pravaca u ruralnim podru~jima, saglasi-
li su se, od izuzetne je va`nosti za me{tana ovih delova op{tine.
Primeri dobre prakse su zajedni~ki sanirani putni pravci prema
Glogu i prema Avramovi}ima, {to je svakako nai{lo na pozitivan
odjek ali i trasiralo pravac dobre saradnje u budu}nosti. Dogovo-
reno je  da ovakvi radni sastanci postanu praksa, kao i da se od
naredne godine u skladu sa tim, usklade dinamike na odr`ava-
nju i izgradnji novih putnih pravaca, {to je u interesu i lokalne sa-
mouprave i JP „Srbija{ume“.U
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Biram koga biram u
centru Novog Pazara
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Progla{ene dve liste

GODINA NOVIH NACIONALNIH SAVETA 

Projekat „Godina novih nacionalnih saveta“ sufinansiran je iz bud`eta Republike 
Srbije – Ministarstva kulture i informisanja. Stavovi izneti u podr`anom medijskom projektu nu`no ne izra`avaju stavove organa
koji je dodelio sredstva.

Novi Pazar -Novi Pazar - Nije bilo iznena|enja ko bi
mogli da budu prvi kandidati za izbore za novi saziv Bo-
{nja~kog nacionalnog ve}a (BNV). Ta mesta, u posled-
njih osam godina, pripadaju dvojici bo{nja~kih lidera
Sulejmanu Ugljaninu, aktuelnom predsedniku BNV i
predsedniku SDA Sand`aka, i Muameru Zukorli}u,
predsedniku Stranke pravde i pomirenja (SPP) i posla-
niku u republi~kom parlamentu. Republi~ka izborna ko-
misija (RIK) proglasila je obe liste, ~iji su nosioci Uglja-
nin i Zukorli}. 

Zajedni~ko obema listama je {to su potpisi za njiho-
vu kandidaturu prikupljani u prostorijama SDA Sand`a-
ka i SPP, koje }e svojim liderima, za osvajanje pozicija u
BNV, dati partijsku infrastrukturu, i da su obe liste pune,
imaju po 35 kandidata za ve}nike. Dakle, bo{nja~ka za-
jednica za novi saziv BNV, do sada, ima dve liste „Samo-
opredeljenje - dr Sulejman Ugljanin“ i „Matica bo{nja~-
ka akademik Muamer Zukorli} muftija“. Prvi na listama
su Ugljanin i Zukorli}, a onda slede njihovi najbli`i par-
tijski saradnici. Ve}ih iznena|enja na listama nema,

Listu „Samoopredeljenje - dr Sulejman Ugljanin“  po-
dr`alo je svojim potpisima 1.250 bira~a. Cilj Ugljanino-
ve liste ostaju isti kao u prethodnom periodu: za{tita,
ostvarivanje, unapre|enje individualnih i kolektivnih

prava Bo{njaka, pravo na samoupravu, usagla{ava naci-
onalne strukture zaposlenih sa nacionalnom strukturom
stanovni{tva, rasvetljavanje zlo~ina nad Bo{njacima u
Sand`aku...

- Na ovim izborima Bo{njaci glasaju za svoju nacio-
nalnu skup{tinu. Lista ~iji nisam osniva~, ali jesam no-
silac, svi|a mi se jer su u njoj sadr`ani svi oni elementi
koji garantuju da Bo{njaci dobiju satisfakciju i da u~e-
stvuju u izgradnji jedne nove dr`ave u kojoj }e biti svoji
na svome - rekao je Ugljanin nakon predaje liste u RIK.

RIK je proglasila i listu „ Matica Bo{nja~ka akademik
Muamer Zukorli} muftija“, koja je podr`ana sa 1.270
potpisa. [ef izbornog {taba ove liste Jahja Fehratovi} je
rekao da o~ekuje apsolutnu pobedu.

- Mi na ovim izborima o~ekujemo ravnopravnu utak-
micu. O~ekujemo da RIK, ovog puta, popraviti svoj od-
nos, da }e biti jednaka, da ne}e dozvoliti manipulacije.
Imamo najbolji program, imamo najbolju listu i najbo-
ljeg kandidata na predstoje}im izborima - istakao je Fe-
hratovi} i dodao da veruje da }e se „izboriti za imple-
mentaciju zakonskih odredaba koje se ti~u prava nacio-
nalnih zajednica u Republici Srbiji“ i da }e uspe{no i ade-
kvatno predstavljati bo{nja~ki narod. Nove liste za BNV
i dalje su u sferi spekulacija. S. Novosel

Novi Pazar -  Za predstavnike medi-
ja iz Novog Pazara, Bujanovca i Pre{e-
va, Misija OEBS u Srbiji i NUNS orga-
nizovali su savetovanje o izve{tavanju
o novim izborima za nacionalne save-
te nacionalnih manjina. Uvodni~ari su
bili novinarka i medijska analiti~arka
@u`ana Seren~e{ iz Novog Sada i novi-
nar Vuka{in Obradovi} iz Beograda.

Seren~e{ je ocenila da izve{tavanje
o izborima za nacionalne savete, pre
~etiri godine, nije bilo dobro i da me-
diji tada nisu polo`ili ispit. Podsetila je
da, 2014. godine, dve tre}ine upisanih
u posebne bira~ke spiskove nije iza{lo
na izbore, pa deo odgovornosti zbog
pasivnosti manjinskih bira~a pripada
medijima. Ona smatra da mediji to-
kom izve{tavanja o predizbornim ak-
tivnostima treba da uklju~e „{iri spek-
tar sagovornika i ljudi iz struke, a ne
samo predstavnike lista“. Obradovi} je
naglasio da je va`no da se novinari pri-
dr`avaju eti~kih kodeksa i profesional-
nih standarda u toku predizborne
kampanje za izbore za nacionalne sa-
vete, jer je „to specifi~na materija koja
zahteva vi{e novinarske pa`nje, bez
navija~kih tonova i svrstavanja na jed-
nu ili drugu stranu“.

- Najva`nije je da se mediji potrude
da, {to je mogu}e u ve}oj meri, prene-
su gra|anima stav o problemima sa

kojima se suo~avaju manjinske zajed-
nice, a ne da slu`e kao megafon ljudi-
ma sa lista i politi~arima. Osim toga,
po{to je o~igledno da }e biti veliki uti-
caj politi~kih stranaka na ove izbore,
mediji treba da naprave jasnu razliku
izme|u onog {ta su manjinska, a {ta
strana~ka pitanja - naglasio je Obrado-
vi} i  dodao da je „svestan da to ne}e
biti lak zadatak, jer }e sigurno biti pri-
tisaka“, ali veruje da }e novinari uspe-
ti da se izbore sa tim.

Na kraju je zaklju~eno da izve{tava-
nje o izborima za nacionalne savete
nacionalnih manjina treba da bude vi-
soko profesionalno, balansirano i kri-
ti~ki intonirano uz jednak tretman
svih u~esnika izbora. Pred medijima iz
Novog Pazara, za sada, su dve izborne
liste o ~ijim predizbornim aktivnosti-
ma treba da izve{tavaju „Samooprede-
ljenje - dr Sulejman Ugljanin“  i „Mati-
ca Bo{nja~ka akademik Muamer Zu-
korli} muftija“. Republi~ka izborna
komisija (RIK) je, pro{le sedmice, pro-
glasila obe liste. Na jugu Srbije, gde }e
se birati Albanski nacionalni savet
(ANS), kako su rekli novinari iz Buja-
novca i Pre{eva, do sada nema kandi-
dovanih lista i da im se ~ini da nema
velikog interesovanja Albanaca i nji-
hovih politi~kih partija za ove izbore.

S. Novosel 

„Samoopredeljenje“ prva
progla{ena bo{nja~ka lista

OEBS i NUNS organizovali savetovanje za
medije o izborima za nacionalne savete

Mediji nisu 
megafon politi~arima

„Biram koga biram“ i u Novom Pazaru

Narodni, a ne partijski poslanici
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Ovaj prilog sufinansira grad Novi PazarNOVI PAZAR DANAS
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Visokovidost
Navikli smo da nas niko niza{ta ne pita, a voleli bismo da za sve i sva{ta

budemo pitani. Onako da ocenimo, dodamo, podvu~emo, istaknemo, na-
glasimo, poru~imo, pozovemo i sve u krug. Tu smo, da sebe uzmemo na le-
pu ruku, sami sebe pitamo i sami sebi, i ako je mogu}e, i drugima odgovo-
re dajemo. Sam svoj pita~-odgovara~ idealna samo svoja kombinacija. Ono-
mad, ~ar{iju su nadletali avionu. Pa, {ta bi drugo kad nemamo aerodrom
da slete. Nije pravo izborno vreme za aerodrome, autoputeve i autonomi-
je. Deca su odavno prestala da vi~u „Avion, baci mi bombon“. Razgovaranje
sa ~eli~nim leta~ima i preleta~ima odavno se preselilo me|u politi~are. Kad
polete oni viknu „Avione, slomi}u ti krila“, a u sebi dodaju „Samo, ako te
dohvatim“. Be{e i onomad tako. Delekovidi i visokovidi, u niskom letu u avi-
onima video onu dvojicu politi~ara iz suprotnog tabora. Pupupupu, u ni u
snu mu se ne snili. Oni leteli, on gledao i u ime naroda se stra{io. S. N. 

Novi Pazar - Od pre dva dana raskr-
snica novopazarskih ulica Vi{egrad-
ska, Veljka Vlahovi}a, Marka Kraljevi-
}a, Had`et i Generala @ivkovi}a, u ne-
posrednoj blizini Doma zdravlja, za-
tvorena je za saobra}aj. Na tom mestu
po~ela je izgradnja kru`nog toka i zbog
toga je izmenjen re`im saobra}aja. Al-
ternativni saobra}aj }e se odvijati pre-
ko desetak popre~nih ulica.

Iz lokalne samouprave je saop{te-
no da }e novi re`im saobra}aja, u tom
delu grada, va`iti narednih 30 dana. U

tom roku bi}e izgra|ena savremena
saobra}ajnica, koja bi trebalo da uvede
vi{e reda i ubrza saobra}ajni protok.
Zbog intenzivnog saobra}aja posebno
su optere}ene ulice Generala @ivkovi-
}a, Vi{egradska i Veljka Vlahovi}a. Al-
ternativni saobra}aj iz Vi{egradske uli-
ce odvija}e se ulicama Oslobo|enja,
Kosan~i}evom, Sr|ana Stojovi}a, Dal-
matinskom i Hercegova~kom. Iz Ulice
Had`et mo}i }e da se ide Hercegova~-
kom, Partizanskom i Emina Red`epa-
gi}a. Iz Ulice generala @ivkovi}a sao-

bra}aj }e se odvijati preko Radni~ke i
Partizanske i iz ulice Veljka Vlahovi}a
alternativne saobra}ajnice bi}e po-
pre~ne ulice.

Izgradnja kru`nog toka na raskr-
snici ovih pet ulica bila je planirana za
pro{lu jesen. Izdvojena su sredstva iz
bud`eta i izabran izvo|a~ radova, ali su
u projektu prime}eni nedostaci, jer su
nedostajale saglasnosti za projektova-
nje elektro i vodovodnih instalacija.
Zbog toga je projekat morao da ide na
reviziju. Vrednost ovog posla je 5,3 mi-

liona dinara, a realizova}e ga novopa-
zarsko Preduze}e za puteve „Novi Pa-
zar put“.

Lokalna vlast nije zaboravila ni pri-
gradska naselja. Do kraja ovog meseca
traje tender, koji je raspisala gradska
uprava za izbor izvo|a~a radova za
ure|enje ulica i lokalnih puteva na pri-
gradskom i seoskom podru~ju. Na spi-
sku se nalazi 18 ulica i ~etiri puta. Na
spisku za ure|enje nalaze se krakovi
ulica generala @ivkovi}a, Keja skop-
skih ̀ rtava, Dubrova~ke, Alekse [anti-

}a, Donji Aleksinac, Marka Kraljevi}a,
Rajka Ackovi}a, Save Kova~evi}a,
Vehba Kola{inca, Pante Gaji}a, Alek-
sandra \uki}a, dva kraka u Vojkova~-
koj i Trnavska ulica. Radi}e se i lokalni
putevi prema selima Paralovo, Mi{~i-
}e i Pr}enova i pristupne saobra}ajnice
do fudbalskog stadiona u selu De`eva
i d`amije u naselju Mur. Izvo|enje
ovih radova planirano je za oktobar i
novembar, a njihova vrednost je 54
miliona dinara.

S. Novosel

Po~ela izgradnja kru`nog toka kod Doma zdravlja

Za mesec dana 
nova saobra}ajnica

Veliko gradili{te
Novi Pazar je ovog leta veliko gradili{te.

Uporedo se izvode radovi na centralnim
gradskim ulicama i u perifernim naseljima.
Sada se istovremeno radi na {est gradili{ta.
Pomo}nik novopazarskog gradona~elnika za
infrastrukturu Nihad Hasanovi} ocenjuje da
se radovi odvijaju utvr|enom dinamikom i
nada se da }e do kraja gra|evinske sezone
svih 60, planiranih, ulica biti ure|eno. Deo
sredstava obezbe|en je iz gradskog bud`e-
ta, a deo od nadle`nih ministarstava.

Raskrsnica za mesec dana
bi}e moderni kru`ni tok
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Skoro polovina osnovnih {kola u Novom Pazaru ima blokirane ra~une

Nova {kolska godina, stari problemi
O[ „Avdo Me|edovi}“: 
„Rekorder“ po blokadi ra~una

KC Damad nastavlja da tra`i odgovor 
na rodno zasnovano nasilje

Zajedni~ki odgovor 
multisektorska saradnja

Novi Pazar - Novopazarska ne-
vladina organizacija Kulturni cen-
tar Damad. minulog vikenda, or-
ganizovala je drugi deo edukacije
na temu „Lokalni multisektorski
odgovor na rodno zasnovano na-
silje“, koja je deo projekta „Odr`i-
vo smanjenje rodno zasnovanog
nasilja“. Tridesetak predstavnika
lokalne samouprave, institucija,
ustanova, pravosu|a, civilnog sek-
tora i medija, kroz osam sesija, sti-
calo je prakti~na znanja iz ove
oblasti. O pravnim okvirima, nji-
hovoj prakti~noj primeni, multi-
sektorsku saradnju kao zajedni~ki
odgovor na nasilje u porodici, zna-
~aj timskog rada uz navo|enje do-
brih i lo{ih primera iz prakse, u~e-
snicima su govorili Gorjana Mir~i}
^alukovi}, iz Ministarstva pravde
Srbije, i profesor na Dr`avnom
univerzitetu u Novom Pazaru dr
Emir ]orovi}.

Ovo je posebno zna~ajno na
lokalnom nivou i vrlo je dobro da
se lokalna zajednica pove`e, da
ljudi znaju ko {ta mo`e i koliko
mo`e i da tako zajedno, usagla{e-
ni daju odgovor na jednu pojavu,
a to je nasilje u porodici. Feno-
men koji se de{ava u svim sredi-
nama. Zakon jeste propisao uop-

{tenu saradnju svih dr`avnih or-
gana i institucija, ali je vrlo va`no
da lokalne zajednice to prepozna-
ju i u okviru svojih sredina se po-
ve`u, upoznaju i razmene svoja
znanja i iskustva - obja{njava
Mir~i} ^alukovi}.

- Cilj seminara je osna`ivanje
lokalnog multisektorskog odgo-
vora na rodno zasnovano nasilje,
kroz podizanje kapaciteta u obla-
sti timskog rada, procena rizika i
potreba iz razli~itih perspektiva,
upu}ivanje ka drugim pru`aoci-
ma usluga i razmene informacija
i podataka, ali i podizanje uvere-
nja da koordinirani pristup vodi
ka odr`ivom smanjenju ove poja-
ve u lokalnoj zajednici. Ovde je
uklju~en najve}i broj institucija sa
lokalnog nivoa i cilj nam je da
stvorimo okvir, koji }e dovesti do
potpisivanja lokalnog protokola,
koji bi trebalo gra|anima i institu-
cijama da pomogne da jasnije,
lak{e i br`e pru`aju usluge onima
kojima su potrebne - ka`e direk-
torka KC Damad Zibija Dervi{ha-
litovi} [arenkapi}. Projekat „Odr-
`ivo smanjenje rodno zasnovanog
nasilja“ podr`ava Ministarstvo
spoljnih poslova Holandije kroz
MATRA program. S. N.

Novi Pazar - Blokada ra~una novopazarskih
osnovnih {kola stari je problem, koji se eviden-
tira na po~etku svake {kolske godine. Za razliku
od prethodnih godina, ova se razlikuje po tome
se smanjio broj onih koji su na spisku du`nika,
ali je dug porastao za skoro milion dinara.

Od 14 osnovnih {kola, u blokadi je {est i nji-
hova dugovanja na po~etku ove {kolske godine
su iznad 13,4 miliona dinara. Kao i prethodnih
godina, najve}i du`nik je O[ „Avdo Me|edo-
vi}“, ~iji je ra~un blokiran za 3,1 milion dinara
ili za pola miliona vi{e nego pro{le godine. O[
„Stefan Nemanja“, za godi-
nu dana „uspela“ je da dug
pove}a za 700 hiljada i u blo-
kadi je za 2,9 miliona dinara.
U odnosu na pro{lu godinu,
O[ „Rastko Nemanji}“ u se-
lu De`eva zadu`ila se tri pu-
ta vi{e i njen ra~un je bloki-
ran za 1,9 miliona dinara, a

svoja dugovanja duplirala je O[ „Desanka Mak-
simovi}“. Poverioci od te {kole ̀ ele prinudno da
naplate 2,2 miliona dinara. Blokadu ra~una
imaju i {kole „Rifat Burd`ovi} Tr{o“ i „Jo{ani-
ca“. Njihova dugovanja nisu se promenila u od-
nosu na pro{lu godinu, pa {kola „Rifat Burd`o-
vi} Tr{o“ duguje milion, a „Jo{anica“ 2,1 milion
dinara.

Iako su prethodnih godina na spisku du-
`nika bile {kole „Kalifa bin Zajed al Nahjan“,
„\ura Jak{i}“ i „Bratstvo“, one su uspele da, u
toku pro{le godine, izmire svoja dugovanja i

novu {kolsku godinu po~-
nu sa odblokiranim ra~u-
nima. Bez dugovanja ovog
septembra po~ele su i
osnovne {kole „Dositej Ob-
radovi}“, „Jovan Jovanovi}
Zmaj“, „]amil Sijari}“,
„Vuk Karad`i}“ i „Me{a
Selimovi}“. S. N.

Srednje {kole
bez dugova

Kada su u pitanju srednje {kole, samo je
ra~un Gimnazije u blokadi za 45 hiljada dina-
ra. Ostalih pet {kola nema takvih problema.
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Prijepolje - Agencija za licenci-
ranje ste~ajnih upravnika pono-
vo je, peti put ove godine, oglasi-
la prodaju imovine Industrije
konfekcije, dugmadi i {nala „Iris“
a.d. Prijepolje i to metodom jav-
nog prikupljanja ponuda. Naj-
zna~ajniju imovinu „Irisa“ kao
ste~ajnog du`nika, ~ine proizvod-
no poslovni  kompleks (objekti,
zalihe i oprema) u Valterovoj uli-
ci  i prodajno-magacinski i stam-
beni prostor u ulici Sand`a~kih
brigada. Procenjena vrednost  je
301 milion  i 985 hiljada dinara.

Zainteresovani mogu uplatiti
depozit od ne{to vi{e od 60 milio-
na dinara do 26. septembra. Po-
nude se dostavljaju na adresu
Agencije za licenciranje ste~ajnih
upravnika do 3. oktobra , kada }e
u 12 sati biti i otvaranje pristiglih
ponuda. Ste~ajni upravnik du`an
je da prihvati  najvi{u dostavljenu
ponudu, ukoliko je iznad 50 od-
sto procenjene vrednosti  ove
imovine. Ako je najvi{a ponuda
manja od 50 odsto, pre prihvata-
nja takve ponude potrebna je sa-
glasnost Odbora poverilaca.

A „Iris“ je bio ~uvena „fabrika
na prijepoljskom korzou“. Pre
desetak godina, posle mno{tva
socijalnih programa, Fabrika

konfekcije „Iris“ prodata je i ovo
je prilika  da se podsetimo kako je
nastala i nestala. Sve je po~elo
1948. godine sa me{ovitim pred-
uze}em Sreskog saveza zemljo-
radni~kih zadruga koje je 1955.
godine dobilo naziv  „Zadrugar“.
„Zadrugar“ je bio ~uven po otku-
pu }ilima i serd`ada. Plasman
ovih rukotvorina bio je izvrstan
na zapadnom tr`i{tu. Ovo trgo-

vinsko preduze}e osnova}e  u
maju 1958. godine pogon za izra-
du konfekcije, to jest „svih vrsta
mu{kog, ̀ enskog i de~jeg rublja“
ali i jorgana. Tako se „Iris“ rodio
na mestu male kroja~ke radioni-
ce  sa 14 zaposlenih i 12 {iva}ih
ma{ina. 

Deset godina posle osnivanja
,“Iris“ umesto 14 ima 600 radni-
ka. Bila je to prva fabrika i prvi
objekat u Sand`aku, kako osta za-
pisano, koji je imao lift i neonsku

reklamu. A 1968. godine vi{e od
40 odsto proizvodnje „Iris“ izvozi
u Ameriku, Zapadnu Nema~ku,
Belgiju, ^ehoslova~ku, Sovjetski
Savez, Burmu. Bila je to jedna od
400 fabrika u onoj zemlji koja je
proizvodila sli~ne proizvode.
Prosek starosti zaposlenih u „Iri-
su“ bio je samo 25 godina. Op-
{tinsko rukovodstvo tada je  go-
vorilo da je „Iris“ „uto~i{te za `e-

ne i da je mnogo doprineo afir-
maciji `ena“. Prijepoljska Skup-
{tina op{tine bila je i tada  vi{e
mu{ka. Ali „po klju~u“ (ravno-
pravnost polova ili dana{nja rod-
na ravnopravnost) morale su da
se izaberu me|u delegate i tri
drugarice. I sve tri su bile ba{ iz
„Irisa“. 

Sru{en jo{ po neki stari han na
glavnoj ulici (kome to treba) da bi
se pro{irila fabrika u srcu grada,
iako se ve} naziralo da kriza „gri-

ze“. Deset godina kasnije „Iris“ je
raspisao konkurs za 20 kvalifiko-
vanih i 20 radnika bez kvalifika-
cije. Prijavilo se ~ak 570 kandida-
ta. Mo`da je jedan roditelj to do-
bro objasnio:“Ima moje dete od
~ega da `ivi na selu, ali ako se ne
zaposli u gradu ne}e je niko, ne
mo`e da se uda“. Bila je 1979. go-
dina. U osamdesete se u{lo sa jo{
ve}im ambicijama. Otvoren je
pogon za izradu dugmadi u Bro-
darevu. Bila je to jedna od najgo-
rih investicija, sa nepovoljnim
kreditima koji su fabriku stavili u
dugove i ubrzali njeno propada-
nje. Po~injali su {trajkovi, obusta-
ve rade, prozivanja direktora i {e-
fova. Bilo je te{ko slu{ati kako se
plate ne primaju mesecima. Ma-
{ine iz fabrike u srcu grada su bi-
vale sve ti{e. Devedesetih, repre-
zentativni prostor ustupljen je za
- tombolu. Godinama je odjeki-
vao monotoni glas koji je ~itao
brojeve onima koji su se jo{ nada-
li jedino u sre}u sa sre}ki. Onda je
i to utihnulo. 

„Iris“ je „privatizovan“ pre de-
setak godina, ali se ma{ine pono-
vo ~ule nisu. Umesto ma{ina, u
prostranu halu uselila se, ironije
li - Kineska robna ku}a. 

Indira Had`agi} Durakovi}

Nova Varo{ - Hotel „Panora-
ma“ jesen do~ekuje sa odli~nim
poslovnim rezultatima. U prote-
klih osam meseci ove godine
6.100 gostiju ostvarilo je skoro
27.000 no}enja, a najbolja poseta
zabele`ena je u aprilu, maju i to-
kom letnjih meseci, kada se upr-
kos nepovoljnim vremenskim
prilikama, tra`io krevet vi{e. U
najve}em sme{tajnom objektu na
Zlataru popunjenost kapaciteta je
u prva dva kvartala 2018. bila pre-
ko 90 posto, a prema dosada ugo-
vorenim aran`manima oko 140
le`ajeva rezervisano je sve do kra-
ja oktobra.  

Analitika kojom barataju nad-
le`ni u hotelu „Panorama“ uka-
zuje i na pomake u broju turista iz
inostranstva, a ve} dve godine
unazad primetan je i trend du`eg
zadr`avanja gostiju. Gosti su se
lane i u prvih osam meseci 2018 .
u objektu zadr`avali od pet do se-

dam dana, {to je duplo du`e u od-
nosu na period od pre tri godine. 

- Struktura gostiju je varirala u
odnosu na period dolazaka. To-
kom prole}a u na{em objektu od-
marali su individualci, polaznici
rekreativne nastave, sindikalci i

ekskurzije, dok su u poslednja
dva-tri meseca dominirale sport-
ske ekipe iz razli~itih delova ze-

mlje, regiona, ali i Turske. Samo u
„Panorami“ je u ovom periodu
boravilo preko 1.000 sportista -
ka`e upravnik hotela i direktor
TO“Zlatar“ Branko Pucarevi} i
dodaje da je sportski turizam veli-
ka {ansa, ali da sadr`aje u ovom

Direktor TO „Zlatar“ Branko Pucarev

Ostvareno sko

^uvena prijepoljska fabrika {ezdesetih 
godina zapo{ljavala 600 radnika, 
izvozila u SAD, Nema~ku, Belgiju, SSSR...

Privatizacija bila neuspe{na, umesto 
fabrike otvorena Kineska robna ku}a

PROGRAM POVODOM MUSLIMANSKE NOVE GODINE
U organizaciji Odbora islamske zajednice Pljevlja u

utorak uve~e u Domu Vojske CG,  odr`an je program po-
vodom po~etka 1440. hid`retske godine, prema kojoj
muslimani u svijetu ra~unaju svoju eru. U programu su
u~estvovali: `enski Pljevlja - hor Husein Pa{a, Nejra Ba-
{i}, Nejra Meki}, Ne~ko Deli} i Esad Meruli}. Program je
vodila Mersiha Zukovi} Had`i}, a specijalni gost ve~eri bio
je Hafiz Sulejman Bugari, koji je govorio o zna~aju hid`-
re. Muslimani vrijeme ra~unaju lunarnim kalendarom,
koji po~inje od hid`re, preseljenja Bo`ijeg poslanika Mu-
hameda a.s. iz Meke u Medinu. 

BERANSKE DEMOKRATE PROTIV MINI HE 
Berane - Otvaranje mini hidroelektrana na podru~ju

beranske op{tine postalo je unosan biznis koji je doveo do
velikog priliva sredstava, ali ne op{tini Berane, ve} privile-
govanim pojedincima, saop{teno je iz Demokrata Bera-
ne. „Ono {to je i dalje evidentno jesu milionski odlivi sred-
stava iz na{e op{tine na ra~une privilegovanih koncesio-
nara, a op{tina od toga prihoduje smije{ne sume novca.
Proces otvaranja mini hidroelektrana na teritoriji beran-

ske op{tine nema ni jedan pozitivan efekat zbog kojeg }e-
mo, eto, opravdati njihovo nicanje na na{im dragocjenim
rijekama. Ono do ~ega su dovele i do ~ega }e u budu}no-
sti dovesti je: uni{tavanje rijeka, gubitak velikog broja ri-
bljih vrsta, stvaranje klizi{ta, izazivanje poplava, stvara-
nje {tetnog metana...“, navodi se u saop{tenju.

SARADNJA BERANA I SUBOTICE
Berane - Povodom potpisivanja Sporazuma o sarad-

nji Op{tine Berane i Grada Subotice, predsjednik op{tine
Dragoslav [}eki} ugostio je  delegaciju ovog grada koju
je predvodio gradona~elnik Bogdan Laban. Na sastanku
bilo rije~i i o izgradnji autoputa Bar - Boljare, koji za Be-
rane zna~i kvalitetniju povezanost sa centralnim, odno-
sno sa ju`nim dijelom Crne Gore. [}eki} je dodao da je za
Berane zna~ajna saradnja sa Suboticom zato {to je to
grad velikih mogu}nosti, s obzirom na stepen razvijeno-
sti.

BRITANSKE STIPENDIJE
Bijelo Polje - Posle sastanka predsjednika Op{tine

Bijelo Polje Petra Smolovi}a sa ambasadorkom Velike

Britanije u Crnoj Gori Alison Kemp, iskazana je inicijativa
i za projekte aktivizma gra|ana, obrazovanja mladih i
razvoja dru{tvenog preduzetni{tva, a pokrenut je i pro-
gram ‘’Aktivizam mladih’’. U okviru programa koji spro-
vodi Vlada Velike Britanije, Kancelarija za inostrana pita-
nja i Komonvelt (FCO), organizuje se Chevening stipen-
dija koja omogu}ava sticanje jednogodi{nje magistarske
diplome svih struka na bilo kojem univerzitetu u Velikoj
Britaniji. Program obuhvata ukupno 1500 kandidata {i-
rom svijeta koje odabira Ambasada i Komisija koju ona
formira, posle obavljenih testiranja, izme|u ostalih i iz
engleskog jezika. Aplikacije za stipendije Chevening pro-
grama u Velikoj Britaniji otvorene su do 6. novembra
2018. za mogu}nosti studiranja u Velikoj Britaniji u {kol-
skoj 2019/2020. godini.

NAPAD PASA LUTALICA
Petnjica - U petnji~kom selu selu Radmanci psi lu-

talice napali su stado Mehdije Li~ine i usmrtili jednu ko-
zu i jednu ranili. Ostale koze su spasili mje{tani, koji su
apelovali na lokalnu upravu da obrati pa`nju na ovaj do-
ga|aj. Pasa lutalica je sve vi{e i mje{tani se pla{e da bi
napada ubudu}e moglo da bude mnogo vi{e. 

\erlek u CZKD
Beograd - U beogradskom Centru za kulturnu dekontamina-

cijum (Bir~aninova 21), ve~eras }e biti otvorena  izlo`ba karikatura
„Iz mog ugla“ Muhameda \erleka Maxa. \erlek, ina~e stalni kari-
katurista dnevnog lista Danas i dodatka Sand`ak Danas, dobitnik
je vi{e doma}ih i stranih priznanja za karikaturu, me|u kojima i u
kod nas najpoznatijeg „Zlatnog Pjera“. Izlo`bu }e sve~ano otvoriti
Du{an Petri~i}, a publika }e karikature mo}i da pogleda do 21. sep-
tembra.  „Osmislio sam svoj ugao iz kog posmatram i tuma~im
svet, trude}i se da budem objektivan, da o~istim svoj sud o vi|e-
nom i do`ivljenom, od emocija i svega onog {to bi moglo da u~ini

da moj kom
siguran da o
~in promi{lj
stantnim u
~em, karika
osmeh i taj 
vodi Muham

Slezo
Novi Pa

tra Pan~eva

Prodaja imovine  nekada{nje prijepoljske fabrike „Iris“

Procenjena vrednost 
oko 302 miliona dinara

Sve je po~elo 1948. uni{teno
po~etkom devedesetih: „Iris“
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Pripadnik srpskih „Sokolova“ 
opravdao naziv specijalne formacije
VS: Novovaro{anin \or|e Lap~evi}

Nova Varo{ - Novovaro{ani sa ponosom
ovih dana pri~aju o uspehu svog zemljaka
\or|a Lap~evi}a (26), potporu~nika Vojske
Srbije, koji je osvojio prvo mesto na nedavno
odr`anim Me|unarodnim vojnim igrama u
Belorusiji. Pripadnik bataljona za protivtero-
risti~ka dejstva opravdao je naziv vojne for-
macije „Sokolovi“, ~iji je pripadnik jer je svo-
jim kolegama iz gotovo ~itavog sveta odr`ao
lekciju kako se bori u konkurenciji snajper-
skih duela.

Deveto~lana ekipa Vojske Srbije je na
ovom jednom od najve}ih vojnih sportskih
takmi~enja internacionalnog karaktera, do-
minirala i u disciplini Snajperska granica, kao

i onima pod nazivom Tenkovski biatlon i In-
`enjerska formula. Nadmetanje je, ina~e, u vi-
{e etapa trajalo gotovo ~etiri meseca, a snaj-
perski majstori iz brojnih dr`ava sveta odme-
ravali su snage na borili{tima u Rusiji, Azer-
bejd`anu, Belorusiji, Kini, Kazahstanu, Iranu,
Jermeniji...

- Ponosni smo, pre svega, na na{ rad i srp-
sku snajpersku {kolu jer smo dokazali da je to
{to radimo pravi na~in obuke. Nagrade su, sa
druge strane, veliki podstrek za dalje usavr{a-
vanje jer smo na ovom takmi~enju, posebno
na teritoriji Belorusije, stekli dodatna, za nas

snajperiste neprocenjiva iskustva koja }emo
primeniti u budu}nosti - ka`e Lap~evi}, pri-
padnik Specijalne brigade Kopnene vojske i
dodaje da su pripreme za smotru vojnika „sa
sokolovim okom“ bile duge i naporne i slo`e-
nog  eliminacionog karaktera.

Uspeh snajperiste koji je na{e gore list je, ka-
`u znalci, neverovatan, imaju}i u vidu ~injeni-
cu da su \or|e i ostali pripadnici srpske ekipe u
pripremi za takmi~enje koristili pu{ke  isklju~i-
vo  doma}e proizvodnje, a nadmetali se sa oru`-
jem u rukama koje uop{te i ne poznaju. Imali
su dosta problema i oko balistike i upotrebe op-
ti~kog ni{ana, ali to ih nije omelo da se na kraju,
ipak, domognu pobedni~kog postolja. 

Ga|anje iz snajpera \or|u je pasija u po-
slednje tri godine otkako je pripadnik Speci-
jalne brigade. Njegovu pa`nju u zna~ajnoj
meri zaokuplja i d`udo. Dobitnik je nekoliko
medalja na d`udo prvenstvima Vojske Srbije.
Dva puta je osvojio zlato u kros fitu, trenutno
trenira MMA, a okitio se i {ampionskom titu-
lom  Beograda u kik-boksu. Lap~evi} je zavr-
{io  Vojnu akademiju u Beogradu kao jedan
od najboljih u klasi i generaciji, a pre toga se
u znanju, po vrednom radu i pregala{tvu na
brojnim poljima ,  isticao u svom zavi~aju ko-
me se, kako ka`e, uvek rado vra}a. R. P. 

segmentu moraju da upotpune.
„Postoje}i sportski tereni na pla-
nini i u gradu su prili~no ruinira-

ni i neophodna je njihova hitna
adaptacija, kao i izgradnja novih
objekata prilago|enih za visinske
pripreme sportista. Turistima, sa
druge strane, nedostaju ure|ene
pe{a~ke i biciklisti~ke staze, puto-
kazi, vidikovci... Poslednjih godi-

na se dosta ula`e u turizam, ali
smo, ~ini mi se, jo{ uvek na po~et-
ku. Zato }e ovi projekti biti priori-
tet TO“Zlatar“ u narednom peri-
odu, uz jo{ „agresivniju“ promo-
ciju i reklamu potencijala novova-
ro{kog kraja“, navodi Pucarevi}. 

Zlatar i Nova Varo{ sve su  vi-
dljiviji na mapi turisti~kih destina-
cija za posetiti, ali je za ekspanziju
na ovom polju, osim novih sadr-
`aja i infrastrukture, potrebno i
pro{irenje sme{tajnih kapaciteta,
jer su sada{nji sa ukupno 1.500
kreveta, prili~no oskudni. Izgrad-
nja „Zlatarskih bisera 2“ pun je po-
godak kako bi se privukli i gosti sa
debljim nov~anicima jer savreme-
nom turisti nisu dovoljni ~ist va-
zduh i predivna priroda . „Ogrom-
na je potreba za sme{tajnim jedi-
nicama prilago|enim za boravak
dece i mladih. U „Panorami“ smo
zbog nedostatka kreveta i ve} po-
punjenih rezervacija morali da od-

bijemo dva velika klijenta koji su
tra`ili objekat na pet meseci uz
avansno pla}anje od 50 posto od
ukupnog iznosa pansiona. Prema
nekim grubim procenama, Zlata-
ru nedostaje najmanje 500 le`aje-
va ovog tipa“, nagla{ava Pucarevi}.

Prema procenama poslovodstva
lokalne Turisti~ke organizacije, na
Zlataru je u prvih {est meseci ove
godine ostvareno vi{e od 36.000
no}enja. Ovom statistikom obu-
hva}eni su, me|utim, samo objek-
ti koji su uredno prijavljeni, njiho-
vi vlasnici pla}aju obavezne takse
i koriste popust na vau~ere. Nije
tajna da na Zlataru ima i dosta
onih koji ve} godinama  rade u „si-
voj“ zoni. 

-Godi{nje se u op{tinsku kasu
od naknade za boravi{nu taksu
slije ne{to vi{e od 1,5 milion dina-
ra, a procene su da bi u odnosu na
realan broj poseta i no}enja, ta ci-
fra trebalo da bude i pet puta ve-

}a. Za, recimo,  pet godina izgubi-
mo oko 25.000.000 dinara, a to su
sredstva kojima bismo mogli da
obnovimo i izgradimo svu po-
trebnu infrastrukturu i obogati-
mo sadr`aje - upozorava  Branko
Pucarevi}. R. Popovi} 

Potporu~nik VS \or|e Lap~evi} osvojio 
prvo mesto na Me|uarmijskim igrama u Belorusiji 

Zlatni snajper 
sa Zlatara 

Novovaro{anin na jednom 
od najve}ih vojnih takmi~enja
u svetu bio neprikosnoven u
disciplini snajperskih duela

vi} o poslovanju „Panorame“ u proteklih osam meseci 

oro 27 hiljada no}enja 
Objekat posetilo
6.100 gostiju, me|u
kojima vi{e od hil-
jadu sportista

Nedostaju de~ja odmarali{ta i
luksuzni hoteli: Branko Pucarevi}

U Panorami tokom leta najvi{e
boravili sportisti

mentar (karikatura) obesmisli subjektivnost. Tada sam
ono {to radim vredi i da koristi nekom. I tako na svoj na-
jam o su{tinskim odlikama ljudskog karaktera, o kon-
staljenim odnosima i poput Robina Huda umesto ma-

aturom, otkidam osmeh od onih koji su od naroda oteli
osmeh vra}am narodu. I sve to ~inim IZ MOG UGLA“, na-
med \erlek Max.

ovi} izla`e u Pan~evu 
azar - U Galeriji savremene umetnosti Kulturnog cen-
a, ve~eras }e biti otvorena izlo`ba crte`a slikara i uni-

verzitetskog profesora iz Novog Pazara Mehmeda Slezovi}a „Me-
ditacije na Seni“. Pored Slezovi}evih, bi}e izlo`ena i dela Jelene
[alini} Terzi} „O`iljci - usmena istorija planine“. Slezovi}eva dela
nastala su tokom umetnikovog boravka u Parizu 2002. a Vesna
Todorovi} prime}uje  „kako ovaj nesvakida{nji ciklus slika upor-
no i tiho plete svoje klupko likovno semanti~ke intrige“. „Upotre-
ba plave boje, kao koloristi~ke dominante na Slezovi}evim slika-
ma, navodi na pomisao da njeno prisustvo nije samo odraz uobi-
~ajene primene u prikazima vode i neba, ve} da podvu~e umet-
nikovo znanje o simbolici boja, gde je plava, a posebno u vizantij-
skom svetu, simbol svetog, simbol duhovnosti“, napisala je To-
dorovi} u svojoj kritici. 
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Saradnja: Pribojci u Osijeku

Priboj - Predstavnici op{tine Priboj
i Osije~ke pivovare, na „Danima hr-
vatskog piva“ u Osijeku, ugovarali su
saradnju koja bi trebalo da rezultira
proizvodnjom „Pribojskog  piva“ u
„Slobodnoj zoni Priboj“. Predsednik
Skup{tine op{tine Priboj Boris Mrdo-
vi} i ~lan Op{tinskog ve}a zadu`en za
oblasti turizma i investicija Miralem
Gogali} bili su u Osijeku, na sve~a-
nom otvaranju ove manifestacije, ko-
ja traje od 7. do 17 septembra i na
radnom sastanku sa predstavnicima

„Prve hrvatske pivovare“ dogovorili
su osnovne faze saradnje u proizvod-
nji „Pribojskog piva“ i njegovom pla-
smanu na evropsko tr`i{te.

- Njima je zbog tr`i{ta zanimljiva
na{a lokacija, trome|a Srbije, Bosne i
Crne Gore, a oni znaju i da imamo
dobru vodu koja je osnov kvaliteta pi-
va. Nama je,  sa druge strane , bitno
njihovo veliko iskustvo tradicija u
proizvodnje piva , duga ~etiri  veka ,
ka`e za na{ list Boris Mrdovi}. On jo{
dodaje da su na sastanku okvirno do-

govorene tri faze. U prvoj }e se raditi
na razvoju brenda „Pribojsko pivo“, u
drugoj bi se omogu}ilo punjenje go-
tovog piva , a u tre}oj otvaranje piva-
re u „Slobodnoj zoni , Priboj“ i otpo~i-
njanje proizvodnje.

Doma}ini iz Osijeka su delegaciju iz
Priboja upoznali sa dugom tradicijom
njihove pivare kao i procesom proiz-
vodnje organskog piva, bez aditiva i
konzervanasa. Oni su , na kraju pose-
te,  izrazili zadovoljstvo  zaklju~cima
radnog sastanka i iskazanim intere-
som za saradnju

Konkretizacija saradnje i otpo~inja-
nje prve faze, brendiranja , trebalo bi
da po~nu do kraja godine, a u nared-
nim fazama se o~ekuju pomo}i Op{ti-
ne Priboj u skladu sa subvencijama ko-
je su planirane u „Slobodnoj zoni“. Ali
i od dr`ave , jer se, kao su rekli pred-
stavnici op{tine Priboj, radi o skupoj
investiciji . S. Bjeli}

Nova Varo{ - Poljoprivredni proiz-
vo|a~i iz Nove Varo{i, njih 133 potpi-
sali su ugovore sa lokalnom samou-
pravom o subvencionisanju investicija
poljoprivrednih gazdinstava. Prema
re~ima predsednika op{tine Radosava
Vasiljevi}a, ovogodi{njim bud`etom
za agrar i ruralni razvoj je namenjeno
10.650.000 dinara, od ~ega je najvi{e,
7.100.000 dinara, opredeljeno za na-
bavku poljoprivredne mehanizacije i
kvalitetnih priplodnih grla.

- Iznos od sedam miliona opredeli-
li smo za nabavku priklju~nih ma{ina,
sitnih i krupnih grla stoke i svega ono-
ga {to }e ~initi bogatijim novovaro{an-
ska poljoprivredna doma}instva. Ta-
ko|e, izdvojili smo dva miliona dinara
za subvencionisanje ve{ta~kog oseme-
njavanja muznih krava, {to dugi niz
godina nije bio slu~aj i pored ovoga

imamo jedan milion za sve na{e poljo-
privrednike kojima je bilo potrebno da
uzmu beskamatne kredite, rekao je
Vasiljevi} po potpisivanju ugovora.
Dodaju}i da su u odnosu na pro{lu go-
dinu, subvencije za poljoprivrednike u
ovoj pove}ane za oko 70 odsto, odno-
sno za 4.350.000 dinara, Vasiljevi} je
napomenuo da je u odnosu na pret-
hodnu godinu op{tina pove}ala  pro-
cenat  povra}aja za nabavku mehani-
zacije i opreme za oko 10 odsto.

Pomo}nik predsednika op{tine

Marijana \oki} kazala je da kada su u
pitanju podsticajne mere ruralnog raz-
voja, prednja~ili su zahtevi za nabavku
umati~enih grla krupne stoke kojih je
bilo 48, sedam je bilo za nabavku ova-
ca, dok je za nabavku muzilica aplici-
ralo 27 poljoprivrednih doma}instava.
„[to se ti~e biljne proizvodnje najve}e
interesovanje doma}ini su iskazali za
nabavku sistema za navodnjavanje od
kojih je bilo ~ak 22 zahteva, za nabav-
ku prskalica apliciralo je sedam doma-
}instava, tri zahteva su podneta za pla-
stenike i devet zahteva za nabavku
ostale mehanizacije“, istakla je \oki}.
Zamenik predsednika op{tine Branko
Bjeli} pozvao je poljoprivredne proiz-
vo|a~e da se udru`e i da apliciraju za
dr`avne subvencije. On je naglasio da
su vrata lokalne samouprave, za poljo-
privrednike uvek otvorena i da tu mo-

gu da dobiju sve informacije o aktuel-
nim konkursima kod dr`ave i stranih
donatora.

Jedan od poljoprivrednih proizvo-
|a~a iz Nove Varo{i rekao je ovo prva
godina da je aplicirao subvencije za ko-
sa~icu u iznosu od 1.300 evra. „Penzi-
oner sam, imam 15 krava i 20 hektara
zemlje, predajem svaki dan mleko i
ova subvencija mi je od velike koristi“,
naveo je vredni poljoprivrednik i do-
dao da je svaka pomo} dobrodo{la, na-
ro~ito ako ode u prave ruke. R. P. 

Predstavnici pribojske op{tine na „Danima hrvatskog piva“ 

Pribojsko pivo iz Osijeka

Slobodna zona Priboj
Slobodna zona Priboj je jedan od biv{ih pogona Fabrike automobila Priboj koji se prosti-

re na 27 hektara. Nedavno je u njoj otvorena i visoko{kolska ustanova , Visoka tehni~ka ma-
{inska {kola, a tu pod povla{}enim uslovima trenutno posluje i nekoliko inostranih firmi ko-
je zapo{ljavaju oko 300 radnika. Dr`ava je FAP oslobodila dela duga  i deo imovine korpora-
cije, bez naknade, prenela u vlasni{tvo lokalnoj samoupravi, za osnivanje Slobodne zone. U
njoj su i kompanije iz Amerike, Turske, [panije i Holandije.
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Subvencionisanje poljoprivrednika Nove Varo{i

Ugovore potpisala
133 proizvo|a~a 

Prijepolje - U Brodarevu, jednoj od
najve}ih prijepoljskih mesnih zajednica,
danas }e biti otvoren jedanaesti Poljopri-
vredni sajam. Osniva~ i organizator ove
manifestacije je op{tina Prijepolje i svake
godine okupi se oko 60 poljoprivrednika
koji izlo`e svoje proizvode i takmi~e se u
oblasti neposredne proizvodnje, kvalite-
ta sto~nog fonda kao i proizvoda doma}e
radinosti.

Zbog velikog zna~aja poljoprivrede, lo-
kalna samouprava je prepoznala broda-
revski kraj kao strate{ki zna~ajno mesto u
kome posebno treba razvijati ovu delat-
nost. U prve dve godine sredstva za odr`a-
vanje sajma obezbe|ivali su nadle`no mi-
nistarstvo i op{tina Prijepolje, dok posled-
njih godina sredstva za organizaciju sajma
obezbe|uje isklju~ivo op{tina iz svog bu-
d`eta. Sajam poljoprivrede u Brodarevu i
ove godine }e, na osnovu ocena stru~nih
komisija, najboljim izlaga~ima dodeliti
nov~ane nagrade. Nagradni fond ukupno
iznosi oko 250.000 dinara. I. H. D.

Za nabavku mehanizacije i priplodnih grla  7.100.000 dinara: Korisnici sredstava 

Kamioni 
FAP za vojsku 

Priboj - Ministar odbrane Aleksandar Vulin obi{ao
je pro{log petka preduze}e „FAP korporacija“ u Pribo-
ju, koje je Vojsci Srbije uru~ilo {est novih kamiona „FAP
2228“ proizvedenih za njihove potrebe.“FAP je strate-
{ko preduze}e, a Priboj strate{ko mesto za Srbiju“, re-
kao je Vulin i dodao da su u FAP-u potpisani ugovori u
vrednosti od jo{ 100 miliona dinara za razvoj nulte se-
rije kamiona FAP za Vojsku Srbije. 

^e{ki policajci 
u Priboju 

Priboj - Op{tina Priboj bila je doma}in ovogodi-
{njim susretima IPA - Me|unarodne policijske asoci-
jacije, koje ve} pet godina organizuju podru`nice po-
licijskih uprava Prijepolja i Prostejova iz ^e{ke Repu-
blike. Delegaciju iz ̂ e{ke na ~elu sa predsednikom IPA
Jozefom Francom i zamenikom gradona~elnice Pro-
stejova Pavelom, primio je predsednik SO Priboj Boris
Mrdovi}, koji je gostima predstavio rad Saveta za bez-
bednost op{tine Priboj i primerima dobre koordinaci-
je civilne vlasti i MUP. 

U DVE RE^I
Danas u Brodarevu poljoprivredni sajam 

O~ekuje se oko 60 u~esnika
Uz podr{ku op{tine Prijepolje:
Sajam u Brodarevu 



Novi Pazar - Povremeni ko{arka{ki
reprezentativac Srbije i u~esnik Prven-
stva Evrope u Sloveniji 2013. godine sa
na{om najboljom selekcijom vo|enom
od strane Du{ana Ivkovi}a, Nemanja
Krsti} (25 - 205cm) u slede}e dve godi-
ne brani}e boje Novog Pazara. To je
igra~ka bomba nedavno najavljena iz
tabora ,,plavih“ za debi nastup u KLS.
Ugovor koji je imao sa Dinamikom
preuzeli su Novopazarci i sada na ~vr-
stim temeljima grade projekat zvani
ABA 2 liga. Krsti}ev dolazak sa Dor}o-
la me|u Pazarce iznena|enje je i za naj-
bolje poznavaoce doma}ih ko{arka{kih
zbivanja. Imao je va`e}i ugovor sa Di-
namikom jo{ dve godine, klubom koji

kao trener vodi harizmati~ni Miroslav
- Muta Nikoli}, ali i dogovor da u slu~a-
ju da se pojavi ponuda koja ga zadovo-
ljava mo`e da napusti klub iz centra Be-
ograda.

Dinamik je mali klub. Po mnogo ~e-
mu specifi~an, kompleks u kojem je

sme{ten prakti~no ima sve, Spa centar,
bazen, teretanu, ali ko{arka nikada nije
bila u prvom planu. Tek kada su ljudi
koji ga vode videli da imaju dobar tim
po~ela su ozbiljnija ulaganja. U Novom
Pazaru sve je posve}eno ko{arci, dvora-
na je odli~na, uslovi za rad isto takvi,
pose}enost utakmicama od strane pu-
blike velika, {to je i normalno za grad
sporta kakav je Novi Pazar. Sve je na
mnogo ozbiljnijem nivou nego u Dina-
miku - obrazlo`io je razloge svog prela-
ska u Novi Pazar, Nemanja Krsti}.

Krilo i po potrebi bek, Krsti} je osim
,,A“ selekcije nastupao i za sve mla|e
reprezentativne kategorije Srbije. S
njim i jo{ jednim kapitalnim poja~a-
njem Novi Pazar bi vrlo brzo mogao da
postane jedan od vode}ih kandidata za
drugo po kvalitetu regionalno takmi~e-

nje i skoro pa siguran u~esnik Superli-
ge Srbije, polovinom slede}e godine ka-
da se u nju uklju~e Crvena zvezda, Par-
tizan, FMP i Mega Bemaks.

- Imamo odli~an tim. Treba}e da
pro|e jedan period adaptacije, i ve} za
mesec dana stvari }e do}i na pravo me-

sto. Dobro je {to igramo samo po jed-
nu utakmicu nedeljno, tako da o~eku-
jem da napadnemo sam vrh tabele. U
ovom trenutku bilo bi nerealno re}i za
koje mesto na tabeli }e ono {to budemo
pru`ali biti dovoljno - {iri umereni op-
timizam, Krsti}.

Pre nekih mesec dana prvi asistent
selektora najbolje selekcije Srbije Sa{e

\or|evi}a, Jovica Antoni} odveo je
kombinovani nacionalni tim na dva
turnira u kineske gradove Kin{an i
Mehiok, u kome se na{ao i Krsti}.
Odabrani se ba{ i nisu proslavili u du-
plim duelima sa Kinom, Ukrajinom i
Angolom, Pazarova investicija bila je
najbolja u pobedi nad Ukrajinom
74:68 (13 poena). Jo{ zna~ajnije za Kr-
sti}a je da se na{ao na {irem spisku
kandidata za nastup u ~etvrtom ,,pro-
zoru“ evropskih kvalifikacija za Pr-
venstvo sveta u Kini naredne godine.
Kako su se za ovu akciju odazvale i
NBA zvezde Bogdanovi} i Bjelica, nije
ni bili realno da se Krsti} na|e me|u
privilegovanim, s tim da njegovi izgle-
di da bude u \or|evi}evoj selekciji za
peti i {esti ,,prozor“ rastu.

Nastup Krsti}a na Sand`a~kim igra-
ma u utakmicama sa OKK Beogradom
i Zlatiborom daje za pravo svima koji
misle da Novi Pazar s njim i bez njega
nije isti tim. Igra korisno, lako, jedno-
stavno i atraktivno. Onako kako je za-
kucavao loptu u ko{ Beogra|ana i ^a-
jetinaca mogao bi zajedno sa ostatkom
ekipe za samo godinu dana zakuca Pa-
zar u ABA dvojci.

Pored Krsti}a OKK Novi Pazar je
dogovorio saradnju i sa turskim ko-

{arka{em D`em Hanom (23-200), be-
kom koji je u karijeri branio boje ju-
niorskog sastava Be{ikta{a i turskog
drugoliga{a Gemlika. Hanov otac je
ro|en u Novom Pazaru, {to je on po-
red igranja u najja~oj ligi Srbije, naveo
kao jedan od glavnih razloga za dola-
zak u Novi Pazar.

Krsti} i Han tako su se priklju~ili
ostalim poja~anjima, Marku Radonji-
}u, Nikoli Vujovi}u, Vladimiru Bulato-
vi}u, Petru Ivanovi}u i povratniku
D`ejlanu Muratovi}u. Uprava kluba
najavila je ve} u prvoj sezoni KLS na-
pad na ABA 2 ligu, trener Oliver Popo-
vi} spu{ta loptu.

- Pro{le godine igrali smo Prvu ligu,
sad smo debitant koji stvara konkuren-
tan tim, ali za tako krupan cilj potreb-
no je vreme i strpljenje. Da smo na do-
brom putu, jesmo. Ne be`im od odgo-
vornosti, ali za takve ambicije mislim
da je jo{ rano - ka`e Popovi}.

Apsurdno je i ta~no da }e KLS imati
mnogo ve}i zna~aj od Superlige u koju
}e se uklju~iti na{i najbolji timovi. Prvi
iz KLS ste}i }e pravo da naredne godine
predstavlja Srbiju u ABA 2 ligi. Takmi-
~enje u najboljoj doma}oj ligi po~inje 6.
oktobra, kada u prvom kolu Novi Pazar
do~ekuje Vojvodinu iz Novog Sada.
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SPORT

Prvoslav Le{evi}

Zna~ajno poja~ani ko{arka{i OKK Novog Pazara prvi put od postojanja igraju KLS

Krsti} adut za debitantsku sezonu

Optimisti: Dejan Kulund`i}, potpredsednik
Novog Pazara i Nemanja Krsti}

Red`ep Mahmutovi}, trener mladih novopazarskih rukometa{ica

„Napredujemo krupnim koracima“

JO[ BEZ POBEDE
Novi Pazar - Novi Pazar ni u 6. ko-

lu Prve lige nije do{ao do prve pobede.
U utakmici igranoj na Gradskom stadi-
onu sa Be`anijom 2:2 (Ragipovi} u 31. i
Islamovi} u 63. minutu za Novi Pazar, a
Radovanovi} u 23. i Desan~i} u 90+2.
minutu za Be`aniju), u centru pa`nje
bio je sudija \or|e Maksimovi} iz In|i-
je. Igra~ima doma}eg tima Novali}u i
Ragipovi}u u 70. i 74. minutu dodelio je
crvene kartone pa je doma}in do kraja
me~a igrao sa devet fudbalera na tere-
nu. U 7. kolu Novopazarci se danas u
Dobanovcima sastaju sa ekipom Bu-
du}nosti (16). 

TUTIN BOLJI OD JO[ANICE 
Tutin - U 4. kolu Srpske lige - Zapad,

Tutin je pobedio novopazarsku Jo{anicu
2:1. Za doma}i tim pogodili su Popovi} u

21. i \akovac u 35. minutu, za goste Sead
Had`ibuli} u 76. minutu, isti igra~ proma-
{io je {ut sa bele ta~ke u 45. minutu.

BOD SA GOSTOVANJA
Novi Pazar - U 3. kolu [umadijsko -

ra{ke zone, Novi Pazar 1928 ponovo je
doneo bod sa gostovanja, ovoga puta od-
igrao je 1:1 sa Su{icom u Kragujevcu. No-
vopazarci su imali prednost do 90. minu-
ta golom Sulejmanovi}a iz 51. minuta,
kada je doma}em timu izjedna~enje do-
neo Popovi}.

BLAGOJEVI] POJA^AO ODBOJKA[E
Novi Pazar - Veliko poja~anje od-

bojka{a Novog Pazara na mestu korek-
tora ne}e biti crnogorski reprezentati-
vac Bojan Strugar, ve} Aleksandar Bla-
gojevi} do pro{le sezone najbolji igra~
Crvene zvezde. 
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Poraz u prijateljskoj utakmici
Gosti iz ^a~ka bili su bolji u prijateljskom me~u, koji je u novopazarskom „Pendiku“ zavr{en

rezultatom Novi Pazar-Borac 83:87 (16:25,24:27, 20:19, 23:16).Slabije prvo i odli~no drugo polu-
vreme odigrali su Novopazarci u ~ijem sastavu je daleko najbolji utisak ostavio plejmejker Marko
Radonji}, strelac 21 poena. Kod gostiju bolji od ostalih bio je povremeni reprezentativac Ilija \o-
kovi} sa 13 poena.

Novi Pazar - Izuzmemo li ko{ar-
ka{ice, koje su 80 -ih godina pro-
{log veka uz fudbalere bile sto`er
novopazarskog ekipnog sporta, za
`enske ekipe Novi Pazar nikada ni-
je imao sluha. Za{to je to tako te{ko
da }e te od bilo koga dobiti iole va-
ljan odgovor. Danas su tu negde
odbojka{ice, najvi{e u zape}ku ve}
godinu i po dana rukometa{ice, ko-
je su se ba{ zarekle da idu do kraja.
Vodi ih Red`ep Mahmutovi},
okretni pivotmen iz davnih i naj-
lep{ih pazarskih rukometnih dana.
Latio se pionirskog poduhvata da
sa @OK ,,Pazarom 2003“ izlije te-
melje ovog sporta me|u devoj~ica-
ma. Na nedavno zavr{enim San-
d`a~kim igrama male dame staro-
sti od 12 do 14 godina odigrale su
revijalni me~ sa Metalcem iz Kralje-
va. Rezultatski se nije dobro pro{lo,
zabele`en je poraz 16:24, sve ostalo
bio je mali praznik za du{u.

- Napredujemo krupnim kora-
cima. Standardno treninzima pri-
sustvuje od 20 do 25 devoj~ica, {to
je u ovom trenutku optimalna, i
brojka koja nas zadovoljava. Inte-
resovanje za rukomet bukvalno iz
dana u dan raste, tako da }e nam se
uskoro priklju~iti jo{ jedan broj ta-
lentovanih klinceza starosti 12 go-
dina - raduje se novim obavezama
Mahmutovi}.

Vode}im igra~icama Kadiri Sel-
manovi} (5 golova), Lidiji Vu~i}e-
vi} (5) i Nejli Mu{i} (4) u utakmici
sa Metalcem, kada je o efikasnosti

re~ pridru`ila se i Aj{a Zahitovi} (2
gola). Dolaze i nove nade. „Ne}e
mnogo vremena pro}i a pri}i }e im
i Hana Hamzi}, Mejrem Hod`i},
Sara Meki}, Adela Kola{inac, Saj-
ma Ho}anin, Elzina Sulejmanovi},
D`amila Slezovi}, Merima Crni{a-
nin, Nejla Krije{torac, Amina ]o-
rovi} i Nejla \eki}“, rado izgovara
imena svojih nada, Mahmutovi}.

Iako u ovom periodu njihovog
rukometnog sazrevanja pobede ni-
su cilj i njih je tokom pro{le turnir-
ske sezone bilo, pobe|eni su kralje-
va~ki Metalac i Kolibri iz Gornje
Trnave kod Topole. „Lepo je pobe-
|ivati, ali jo{ nismo dostigli takav
kvalitet da mo`emo da dobijamo
me~eve u serijama. Bi}e ih i ove se-
zone igramo po istom kalupu, u se-
dam gradova po dve utakmice.
Brojka od 14 utakmica sa treninzi-
ma tokom nedelje je ono {to je u
ovoj fazi razvoja kluba treba sve da
nas zadovolji“, ne ostavlja dilemu,
Mahmutovi}.

Trener mladih novopazarskih
rukometa{ica ka`e da }e istrajati u
onome {to je naumio, da Pazar
kroz koju godinu dobije seniorski
`enski tim. Grad i Sportski savez
zdu{no podr`avaju njegovu ideju,
a kada mu se u trenerskom poslu
priklju~i i opravdano odsutna
zbog porodiljskog bolovanja, biv-
{a rukometa{ica Dragana Arsi},
kretanje prema cilju i njemu i ma-
lim rukometa{icama bi}e znatno
olak{an. P. L.

Da Pazar kroz koju godinu 
dobije seniorski `enski tim: 
Red`ep Mahmutovi}



Svjetski dan uklanjanja otpada 

Uklju~ilo se i Berane

petak, 14. septembar 2018.VIII

MEDIJI

RADNIM DANIMA
07:00-07:10 Jutarnji dnevnik
07:10-11:00 Novi Dan
11:00-15:00 Plusiranje
16:00-16:10 Dnevnik
16:10-19:00 Muzi~ki vremeplov
19:00-07:00 Music mix

VESTI SVAKOG PUNOG SATA

SUBOTA
10:00-14:00 ^avrljanje
14:00-18:00 Eurotop 44-repriza
18:00-10:00 Music mix

NEDELJA
10:00-14:00 Uvek nedeljom
14:00-18:00 Eurotop 44
18:00-10:00 Music mix

VA@NI TELEFONI
Op{tina Novi Pazar 020- 313-644/318215 
Op{tina Tutin 020 - 811 133 
Op{tina Sjenica 020 - 741 279 
Op{tina Ra{ka 036 - 736 281
Autobuska stanica Novi Pazar 020 - 318 354 
Autobuska stanica Ra{ka 036 - 738 383 
Meteorolo{ka stanica Meteor Sjenica 020 - 741 008 
Policijska uprava Novi Pazar 020 - 314 744 
Op{tinski i Okru`ni sud - Novi Pazar 020 - 314 391 
Zdravstveni centar Novi Pazar 020 - 314 722
Apotekarska ustanova Novi Pazar 020 - 318 375 
Elektrodistribucija Novi Pazar 020 - 315 117

330 116 
Preduze}e za puteve „Novi Pazar put“ 020 - 314 911
Univerzitet Novi Pazar 020 - 317 754 
Internacionalni univerzitet 020 - 316 634 
Dom kulture Novi Pazar 020 - 313 069 
Regionalno pozori{te Novi Pazar 020 - 322 891 
SOS telefon (KC Damad) 020 - 332 755
Sportski centar Novi Pazar 020 - 312 420
Turisti~ka organizacija Novog Pazara 020 - 338 030
@elezni~ka stanica Ra{ka 036 - 736 008
Dom zdravlja 036 - 736 127
Komunalno preduze}e Ra{ka 036 - 736 622
Centar za kulturu 036 - 736 273
Biblioteka 036 - 736 092
Gradski stadion 036 - 736 650
Sportska hala 036 - 736 794
De~iji vrti} „Veselo detinjstvo“ 036 - 736 120
Apoteka 036 - 738 080
Turisti~ka organizacija 036 - 738 670
Crveni krst 036 - 736 648
Vatrogasna slu`ba 036 - 736 002
Veterinarska stanica 036 - 736 877
Taksi stanice 036 - 740 040 i 036 - 733 222

PRETPLATA NA DODATAK

SAND@AK DANAS
Period:

3 meseca - popust 10% 
= 546,00 din
6 meseci - popust 15%
=1.053,00 din
12 meseci - popust 20%
=2.028,00 din

s tro{kovima dostave na adresu
Kontakt telefon: 011 / 344 - 11 - 86 

lok. 124, 107 /Prodaja/

Sand`ak Danas - Posebno izdanje lista Danas za oblast Sand`aka.  Ure|uju: Safeta Bi{evac (Beograd), Sla|ana Novosel (Novi Pazar). 
Adresa: Novi Pazar, TC Vakuf, 1. maja BB   Telefon i fax: 020 331 570  e-mail: sandzakŸdanas.rs

Izbori u 30 prijepoljskih mesnih zajednica 21. oktobra

Jednostavnija procedura
za ve}u izlaznost 

Bira~i }e mo}i da glasaju na
bli`im lokacijama: Izbori u MZ 

Prijepolje - Predsednica Skup{tine op{tine
Prijepolje Stana Markovi} raspisala je, na osnovu
statutarnih ovla{}enja, izbore za savete mesnih za-
jednica na teritoriji op{tine. Izbori su zakazani za
nedelju, 21. oktobar i odr`a}e se u 30 mesnih za-
jednica, koliko ih je formirano prema Odluci o mes-
nim zajednicama. Ovi izbori obavi}e se po ne{to
jednostavnijoj proceduri nego do sada, kako je is-

takla predsednica Komisije za sprovo|enje izbora
Ana Pejovi}. Nema nekih velikih promena, ali se
vodilo ra~una da se izbori obavljaju u svih 30 mes-
nih zajednica koje su razli~ite po broju stanovnika,
odnosno bira~a i po konfiguraciji terena, pa je
napravljen plan da bude otvoreno vi{e bira~kih
mesta nego na parlamentarnim izborima kako bi
se omogu}io ve}i odziv bira~a. Gra|ani }e, poseb-

no u seoskom podru~ju, mo}i da glasaju na bli`im
lokacijama nego kad su parlamentarni izbori a i u
takozvanim velikim mesnim zajednicama
pove}a}e se broj bira~kih mesta kako bi se
omogu}io efikasniji proces izbora. Za gra|ane koji
se kandiduju u velikim mesnim zajednicama min-
imum potpisa je 20 a za one u manjim sredinama
potrebno je prikupiti samo pet potpisa. I. H. D.

Pljevlja - Nastavnik Bojan Stru-
nja{ vra}en je na posao u O[ u plje-
valjskom selu Mataruge, potvrdila je
direktorica  Vanja Markovi}.  Vra}a-
nje Strunja{a na posao bio je jedan
od prvih zahtjeva roditelja koji svo-
joj djeci ne dozvoljavaju da idu na
nastavu jer su nezadovoljni radom

Markovi}eve. Direktorica Markovi}
oduzela je dio ~asova nastavniku
Strunja{u, kojeg roditelji smatraju
dobrim prosvjetnim radnikom. Mar-
kovi} je potom Strunja{a otpustila sa
posla, a na njegovo mjesto dovela
dvije prosvjetne radnice iz Bijelog
Polja, tvrde roditelji, koji danima ni-

su dozvoljavali djeci odlazak u {kolu
zbog „samovolje i nedoli~nog pona-
{anja direktorice Vanje Markovi}
koja im du`i niz godina zadaje pro-
bleme“. Roditelji su se pismom obra-
tili i ministru prosvjete Damiru [e-
hovi}u od kojeg zahtijevaju da smi-
jeni Markovi}evu, ~ime bi se, kako

navode u pismu, stvorili uslovi da
djeca neometano poha|aju nastavu.
U pismu navode da njihov protest
nije politi~ki motivisan i pozivaju [e-
hovi}a da ih posjeti i spasi „zuluma
direktorice“. U znak protesta nedav-
no su  nakratko blokirali put Pljevlja
- Bijelo Polje. C. D.

Ro`aje - Ogrevno drvo postalo je defi-
citarna roba u Ro`ajama, a cijena zna~aj-
no pove}ana, pa za metar treba izdvojiti
oko 45 evra. Prevoznici koji dovoze drva
u Ro`aje ka`u da su napravili spiskove
prioriteta te da gledaju da udovolje svo-
jim klijentima. Isti~u da, ipak, ne mogu
obezbijediti drva za sve jer, osim podu-
ga~kih spiskova, svakodnevno imaju iz-
me|u 20 i 30 poziva gra|ana Ro`aja ko-
ji ih prosto mole da im dovezu odgova-
raju}u koli~inu drveta. Jedan od prevo-

znika iz Berana ka`e za  podgori~ki
dnevnik Dan da drva ima dovoljno, ali
su kontrole rigoroznije. „Cijena drvima
je sko~ila usled konstantnih kontrola ko-
je sprovode inspektori {umarstva i razne
NVO. Prakti~no se sve podiglo kako bi se
navodno za{titile {ume od enormne sje-
~e. Oni prevoznici koji imaju papire i do-
znake mogu nesmetano da rade, a oni
koji nemaju ne usu|uju se da u|u u {u-
me jer su kazne prevelike“, tvrdi sagovo-
rnik Dana. C. D. 

Ro`ajci te{ko do drva za ogrev

Za metar oko 45 evra
Berane - Op{tina Berane u~estvo-

va}e u akciji „Let’s do it Montenegro!“,
kojom se danas obilje`ava Svjetski dan
uklanjanja otpada. Pod sloganom
„Nastavljamo druga~ije“ inicijator i
nosilac ove akcije u Crnoj Gori je Aso-
cijacija za demokratski prosperitet -
Zid iz Podgorice. O~ekuje se da ova
najve}a gra|anska akcija u istoriji pla-

nete „Let’s do it!“ danas okupi milione
ljudi iz 150 dr`ava {irom svijeta. U Be-
ranama }e ova akcija obuhvatiti ~i{}e-
nje zelenih povr{ina kod gradske obi-
laznice i aerodromske piste. Okuplja-
nje u~esnika i po~etak akcije je  u 09.00
sati, na aerodromskoj pisti, u dijelu
koji se nalazi u neposrednoj blizini
gradskog groblja. C. D.

Ispunjen jedan od zahtjeva roditelja |aka O[ u pljevaljskom selu Mataruge

Nastavnik Strunja{ vra}en na posao 


